
 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, 
Ifjúsági, Sport és Civil Bizottsága 2023. január 19-én (csütörtök) 0800 órai kezdettel 
tartott nyilvános üléséről. 
 
Az ülés helye: Veszprém, Polgármesteri Hivatal, Komjáthy terem 
 
Az ülésen megjelent:  Sótonyi Mónika bizottsági elnök 
 a bizottság képviselő tagjai közül:  
  Benczik Gabriella alelnök 
  Csik Richárd 
  Zakar Csaba 
 a bizottság nem képviselő, külső szakértő tagjai közül: 
  Pelcz Ottó Gábor 
  Vinkler Beáta 
  Sőregi Attila 
 Meghívottak és megjelentek: 
  Sándor Edit óvodavezető 
  Takácsné Kovács Éva óvodavezető 
  Szafner Ágnes óvodavezető 
  Balogh Lívia óvodavezető 
  Lattenstein Jánosné óvodavezető 
  Madarászné dr. Ifju Bernadett csoportvezető 
  Lehoczki Monika irodavezető 
  Mészáros Éva csoportvezető 
  Szent-Iványi Nóra csoportvezető 

  Haizler Mihályné bizottsági referens 
 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket. Boldog új évet 
kíván mindenkinek, mivel ez az idei első bizottsági ülés. Ezután megállapította, hogy a 
Bizottság 7 tagjából 7 fő megjelent, a bizottság határozatképes. 
 
Kérte a bizottság tagjait, a napirendek elfogadása előtt szavazzanak a „Jelentés a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról” szóló előterjesztésről.  
 
A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta 
az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

1/2023. (I.19.) határozata 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Jelentés a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága a 116/2022. (VIII.31.) és a 160/2022. (XII. 08.) bizottsági 
határozat végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi. 
 
 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke Szavazásra bocsátotta a napirendet. 
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

2/2023. (I.19.) határozata 

a napirend elfogadásáról 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága a 2023. január 19-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
állapítja meg: 
 
 
Napirendi pontok: 
 
 
1. Döntés a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában 

működő óvodák nyitvatartási rendjéről  
 Előterjesztő: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság 

elnöke 
 
2. Döntés a Veszprém város közigazgatási területén működő kötelező 

felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzeteinek 
véleményezéséről 
Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 

 
3. Döntés a Veszprémi Közalkalmazottak Önkormányzati Érdekegyeztető 

Tanácsának létrehozásáról 
Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 
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4. Döntés a Veszprém Európa Kulturális Fővárosa 2023 Munkacsoport 
2022. évi beszámolójának elfogadásáról és a 223/2020. (VIII. 19.) 
közgyűlési határozat módosításáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
 
1. Döntés a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában 

működő óvodák nyitvatartási rendjéről  
Előterjesztő: Sótonyi Mónika, a Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottság 
elnöke 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke elmondta, hogy most kell erről tárgyalni, 
hiszen február 15-ig értesíteni kell a szülőket és a családokat, hogy a nyári nyitvatartási 
rend miként alakul. Az egész nyár le van fedve, mivel az óvodák között be van osztva 
két-három hetes időszakonként, hogy melyik óvoda lesz majd nyitva. 
 
Megkérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e kérdés, hozzászólás, vélemény. 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta 
az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának  
3/2023. (I.19.) határozata 

a Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő 
óvodák nyitvatartási rendjéről  

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága átruházott hatáskörben eljárva megtárgyalta a „Döntés a 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodák 
nyitvatartási rendjéről” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 

Sport és Civil Bizottsága – átruházott hatáskörben eljárva – jóváhagyja az 
Önkormányzat fenntartásában működő óvodák nyitvatartási rendjét a határozat 
mellékletében foglalt tartalommal. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a határozatban foglaltakról 
a határozat megküldésével tájékoztassa a Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata fenntartásban működő óvodák vezetőit, továbbá gondoskodjon az 
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óvodák nyári nyitvatartási rendjének közzétételéről a helyi médiákban, valamint 
Veszprém város honlapján. 

 
Határidő:  2. pont: 2023. február 8. 
Felelős:  Sótonyi Mónika elnök 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

Lehoczki Monika irodavezető 
 
 
2. Döntés a Veszprém város közigazgatási területén működő kötelező 

felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzeteinek 
véleményezéséről 
Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 
 

Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke elmondta, hogy Szauer István tankerületi 
igazgató úr küldte meg a felvételi körzetek listáját. Igazából nem tartalmaz módosítási 
javaslatot a korábbiakhoz képest. 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta 
az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

4/2023. (I.19.) határozata 

a „Veszprém város közigazgatási területén működő kötelező felvételt 
biztosító általános iskolák felvételi körzeteinek véleményezéséről” 

című előterjesztésről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Veszprém város közigazgatási területén 
működő kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzeteinek 
véleményezéséről” című előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az 
előterjesztés megtárgyalását és az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat 
elfogadását. 
 
 
3. Döntés a Veszprémi Közalkalmazottak Önkormányzati Érdekegyeztető 

Tanácsának létrehozásáról 
Előterjesztő: Hegedűs Barbara alpolgármester 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, 
hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez tartozó határozati 
javaslat elfogadását.  
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Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 7 tagja 7 igen szavazattal meghozta a 
következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

5/2023. (I.19.) határozata 

a „Veszprémi Közalkalmazottak Önkormányzati Érdekegyeztető 
Tanácsának létrehozásáról” című előterjesztésről 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Veszprémi Közalkalmazottak Önkormányzati 
Érdekegyeztető Tanácsának létrehozásáról” című előterjesztést. A Bizottság javasolja 
a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
 
 
4. Döntés a Veszprém Európa Kulturális Fővárosa 2023 Munkacsoport 

2022. évi beszámolójának elfogadásáról és a 223/2020. (VIII. 19.) 
közgyűlési határozat módosításáról 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 

 
Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke elmondta, hogy az elmúlt év munkájával 
kapcsolatos beszámolót lehetett olvasni ebben az előterjesztésben, illetve a módosítás 
arra vonatkozik, hogy a monitoring és az értékelési feladatok várhatóan csökkennek 
ebben az évben, ezzel kapcsolatosan, és ezért azt javasolja ez az előterjesztés, hogy 
szükség szerint ülésezzen ez a munkacsoport. 
 
A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátotta 
az előterjesztéshez tartozó határozati javaslat elfogadását.  
 
Megállapította, hogy a Bizottság jelen lévő 7 tagja 4 igen 3 nem szavazattal meghozta 
a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Köznevelési, Ifjúsági, Sport és Civil Bizottságának 

6/2023. (I.19.) határozata 

a „Veszprém Európa Kulturális Fővárosa 2023 Munkacsoport 2022. évi 
beszámolójának elfogadásáról és a 223/2020. (VIII. 19.) közgyűlési 

határozat módosításáról” című előterjesztésről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Köznevelési, Ifjúsági, 
Sport és Civil Bizottsága megtárgyalta a „Veszprém Európa Kulturális Fővárosa 2023 
Munkacsoport 2022. évi beszámolójának elfogadásáról és a 223/2020. (VIII. 19.) 
közgyűlési határozat módosításáról” című előterjesztést. A Bizottság javasolja a 
Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és az előterjesztéshez tartozó 
határozati javaslat elfogadását. 
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Sótonyi Mónika, a Bizottság elnöke: Elmondta, hogy a napirendi pontok 
megtárgyalása után szeretne két dolgot megemlíteni Egyrészt az ősz folyamán a 
Nemzeti Agrárgazdasági Kamara kiírt egy pályázatot óvodák, illetve iskolák részére. 
Magas ágyásokra lehetett pályázni. Ez a pályázat azt tartalmazta, hogy egy pályázati 
anyagot kellett benyújtani az intézményeknek az agrárgazdasági kamara részére, és 
térítésmentesen lehetett magas ágyásokat kapni, illetve eszközöket, belevaló földet és 
palántákat. Nagyon örült ennek a kezdeményezésnek. Nagyon magasra rúgott a 
jelentkezők száma és olyan magas költségvetése lett végül, hogy a kamara nem is 
feltételezte ezt a fajta érdeklődést. Szerencsére beállt a kezdeményezés mögé egy 
nagy multi, aki ezt fő szponzorként támogatta. A magas ágyások egy része most már 
kikerült az intézményekbe, a másik része az ősz folyamán fog, és most már a belevalót 
is kivitték a múlt hét folyamán. Személyesen kint járt a Ringató óvodában, és nagyon 
örült, hogy a gyerekek is nagyon élvezték, hogy ott kapirgálhatnak, és egy kicsit 
megismerkedhettek ezzel. Személy szerint dicséri ezt a kezdeményezést, és örül neki, 
hogy van ilyen. Mindenkit arra szeretne bíztatni, ha vannak ilyen jellegű pályázati 
felhívások, vagy kezdeményezések, ami egy fillérjükbe nem kerül, és ilyen jó célt 
szolgál, akkor ragadjanak meg minden egyes ilyen alkalmat és éljenek vele. 
Mindenkinek köszöni, hogy részt vett ebben a kezdeményezésben. 
 
Másrészt pedig szeretne mindenkit invitálni és rajtuk keresztül még többeket, az 
Európa Kulturális Fővárosa megnyitó eseményére, ami most szombaton kerül 
megtartásra. Azt gondolja, hogy egy nagyon színvonalas, magas minőséget képviselő 
grandiózus esemény lesz. Mindenki próbáljon meg örülni annak, hogy van ez a 
lehetőség. Biztos, hogy vannak és lesznek ebben kudarcélmények is, de ne ez legyen 
a hangsúlyos, mert szerinte soha nem látott lehetőséget kapott most Veszprém. A 
kultúra tekintetében muszáj ezt megragadni, minden egyes állomását megélni. 
Elősegíteni akár csak a részvételünkkel az esemény sikerét. Hosszú távon az itt és a 
térségben élők érdekét és javát fogja ez majd szolgálni. Szeretettel várnak mindenkit. 
A mai nap megkezdődnek már a programok, de a hivatalos nagy megnyitó az 
szombaton este 8 órakor szabadtéren a vár, az Óváros tér és a Kossuth utca ölelésében 
lesz. Bármelyik helyszínt lehet választani. Az érdeklődőknek hatalmas kivetítők lesznek, 
azok közvetítik minden egyes állomáson, hogy mi történik, így gyakorlatilag az egész 
műsort láthatja mindenki bármelyik helyszínt is választja majd.  
 
Megköszönte a munkát, és a nyilvános bizottsági ülést 08 óra 10 perckor berekesztette. 
 
 

K.m.f. 
 
 

 Sótonyi Mónika Benczik Gabriella 
 a Bizottság elnöke         a Bizottság alelnöke 


